
Сьогодні колектив ДСП «ЧАЕС» перебуває в соціальній напрузі, оскільки реформування підприємства, 
як вважають його працівники, не гарантує соціального захисту в зв’язку з реорганізацією. Така 
ситуація змусила міського голову Володимира Удовиченка звернутися з листом до Верховної Ради 
України.

18 жовтня 2011 року міська влада отримала відповідь:

«Славутицькому міському голові 
В. П. Удовиченку 

Центральна площа, 7, 
м. Славутич, 

Київська область, 07100
За дорученням Голови Верховної Ради України Литвина 

В. М. у Комітеті Верховної Ради України з  питань екологічної 
політики, природокористування та ліквідації наслідків 
Чорнобильської катастрофи розглянуто звернення, схвале
не на засіданні Громадської ради з розвитку міста Славутич 
Київської області 26.09.2011, щодо виконання зобов’язань 
держави перед чорнобильцями та іншими категоріями гро
мадян України.

Інформуємо, що народними депутатами України -  члена
ми комітету з  питань екологічної політики, природокористу
вання та ліквідації наслідків Чорнобильської катастрофи 
Семиногою А. І., Шершуном М. X., Даниленком В. А. внесе
но на розгляд Верховної Ради України проект Закону України 
про внесення змін до розділу VII «Прикінцеві положення» 
Закону України «Про Державний бюджет України на 2001 
рік» (щодо соціального захисту громадян) (реєстр. №  8779  
від 07.07.2011 року).

Законопроект передбачає відміну дії пункту 4 прикінце
вих положень Закону України «Про державний бюджет 
України на 2011 рік» та відновлення дій статей 39, 50, 51, 52  
та 54 Закону України «Про статус і соціальний захист грома
дян, які постраждали внаслідок Чорнобильської катастро
фи», статті 6  Закону України «Про соціальний захист дітей 
війни», статей 14, 22, 37  та частини третьої статті 43 Закону 
України «Про пенсійне забезпечення осіб, звільнених з вій
ськової служби, та деяких інших осіб».

Стосовно виконання зобов'язань держави перед чорно
бильцями та іншими категоріями громадян України, Комітет 
звернувся до Міністерства соціальної політики України з 
пропозицією розглянути звернення та вжити заходи щодо 
врегулювання порушених у ньому питань».

На останній сесії Славутицької міської ради, що відбула
ся 31 жовтня 2011 року, депутати висловили занепокоєння, 
що домовленості в частині соціального захисту працівників 
ЧАЕС не виконуються. Було прийнято наступне рішення:

31.10.2011
№ 373-12-VI

Про хід виконання рішень Славутицької міської ради 
від 08.07.2011 № 314-10-VI, від 09.09.2011 № 338-11-VI 
та рішення Президії міської ради від 16.09.2011 №1 «Про 
реформування Державного спеціалізованого підприєм
ства «Чорнобильська АЕС» і підприємств 30-тикілометро- 
вої зони відчуження та Програму соціальних гарантій 
працівникам Чорнобильської атомної електростанції в 
зв’язку з реорганізацією».

Враховуючи звернення працівників ДСП ЧАЕС щодо 
реформування Державного спеціалізованого підприєм
ства «Чорнобильська АЕС» і підприємств 30-тикілометро- 
вої зони відчуження та Програму соціальних гарантій 
працівникам Чорнобильської атомної електростанції в 
зв’язку з реорганізацією, керуючись ст.ст. 25, 59 Закону 
України “Про місцеве самоврядування в Україні", 

м і с ь к а  р а д а  
В И Р І Ш И Л А :

1. Призначити 13 сесію Славутицької міської ради VI 
скликання 18.11.2011 з порядком денним:

про хід виконання рішень Славутицької міської ради 
від 08.07.2011 №314-10-VI, від 09.09.2011 № 338-11-VI 
та рішення Президії міської ради від 16.09.2011 №1 «Про 
реформування Державного спеціалізованого підприєм
ства «Чорнобильська АЕС» і підприємств 30-тикілометро- 
вої зони відчуження та Програму соціальних гарантій пра
цівникам Чорнобильської атомної електростанції в 
зв’язку з реорганізацією».

Інформація генерального директора Державного спе
ціалізованого підприємства «Чорнобильська АЕС» 
Грамоткіна 1.1, та голови профспілкового комітету ДСП 
ЧАЕС Козлова Є.М..

Запросити для участі в роботі сесії міської ради:
голову Державного агентства з управління зоною від

чуження Холошу В.І.;
заступника голови Київської обласної державної адмі

ністрації Максименка В.М. (звернутись до голови КОДА 
Присяжнюка.А.Й.);

голову ЦК профспілки працівників атомної енергетики 
та промисловості України Матова В.О.

2. Контроль за підготовку даної сесії покласти на 
секретаря міської ради Леонець Л.Г.

Міський голова В.П.УДОВИЧЕНКО


